
16. juli 2013 

Telefonsamtale med Jens Sunesen, Fredericia  2675 0142 

Foranlediget af mailkorrespondance med Banedanmark, bl.a. Anders Muus, der viste meget lidt forståelse 

vore store problemer med de hastigt opvoksende træer på baneskråningen, henvendte jeg mig til Jens 

Sunesen, der tidligere havde vist stor forståelse for sagen, og som tidligere havde foranlediget, at vi fik 

fældet 3 træer. 

Jens Sunesen oplyste: 

 

 at der ikke er plantet træer på nordsiden af skråningen ved banen. De er selvplantede. Der var 

oprindelig gyvel – spredt ud fra tog.  Frøene var hentet i Italien. 

 

 at vi godt selv må fælde, hvad der går ind over grunden. 

 

 

 at træerne ikke skal holde på skråningen, som ellers anført af Anders Muus. 
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